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ZAPISNIK 
 40. SJEDNICE VMO BRAJDA-DOLAC 

 
 

40. sjednica VMO Brajda-Dolac održana je 27. listopada 2022. (četvrtak), s početkom u 17:00 
sati, u prostorijama mjesne samouprave, Pomerio 26 
 
 
Sjednici su bili nazočni: 

 Igor Sušić, predsjednik VMO  

 Helena Pehovac Baričević, član VMO 

 Gordana Šopić, članica VMO 

 Miomira Milovanović, tajnica MO 
 
Sjednici nisu bili nazočni: 
 

 Toni Gjugja, zamjenik predsjednika VMO 

 Iva Sušić, članica VMO 
 

 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO Igor Sušić i predložio slijedeći 
 

 
DNEVNI RED 

 
1. Dani MO Brajda-Dolac 
2. Komunalni prioriteti za 2023. godinu 
3. Dopisi građana 
4. Razno 
 

 
 

Dnevni red je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 

Usvajanje Zapisnika 39. sjednice VMO Brajda-Dolac: 

Zapisnik je jednoglasno usvojen. 

 

PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 

                  GRAD RIJEKA 
 
MJESNI ODBOR BRAJDA-DOLAC  
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA:  024-05/22-01/1 
URBROJ:  2170-1-09-10-22-18 
Rijeka,  27. listopad 2022. 
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AD. 1 

Na 38. SVMO Brajda-Dolac bilo je govora o usmenim i pismenim pritužbama građana na rad caffe 
bara Boćar, na nedolično ponašanje posjetitelja i zakupaca te učestalo remećenje javnog reda i mira. 
Zbog navedenih pritužbi Predsjednik vijeća predložio je odgodu te predložio da se razmotri prijedlog 
realizacije programa na nekoj drugoj lokaciji. Predsjednik je predložio da se program Dani MO održi 
u suradnji s Klubom Mladih u njihovim prostorijama. 
 
Zaključak: 

- Vijeće je prijedlog jednoglasno podržalo. 
 
 
AD. 2 
Vijećnicima je dan na raspravu Prijedlog prioriteta za 2023. godinu obrađen od strane Odjela 
gradske uprave za komunalni sustav s procijenjenim iznosima za svaku stavku. Vijeće je nakon 
rasprave prihvatilo sljedeći redoslijed prioriteta za 2023. godinu u iznosu od 313.000,00 kuna: 
 

1. 
Postavljanje svjetlosne signalizacije na pješačkom prijelazu u 
Ulici Pomerio kod kućnog broja 20 

  

1. 
Elaborat izvedbe pješačkog prijelaza u termoplastici u ulici 
Pomerio kod kućnog broja 20 

3.000,00 

1. 
Elaborat privremene regulacije prometa za vrijeme izvedbe 
pješačkog prijelaza u termoplastici u ulici Pomerio kod kućnog 
broja 20 

2.000,00 

1. 
Realizacija izvedbe pješačkog prijelaza u termoplastici u ulici 
Pomerio kod kućnog broja 20 

23.000,00 

3. 
Zatvaranje otvora u stijeni u Ulici 1. maja južno od kućnog 
broja 22 

6.000,00 

10. 
Sanacija stepenica popločenih kamenim pločama u Ulici 
Pomerio između kućnih brojevi 3 i 5. 

40.000,00 

11. 

Izmještanje ili postavljanje svjetlosne signalizacije na 
pješačkom prijelazu na Trgu Riccarda Zanelle (između istočne 
stražarnice kod zida Guvernerove palače i zapadnog ulaza u 
Park Nikole Hosta) 

  

11. 
Elaborat postave prometnog znaka s treptačima u zoni 
pješačkog prijelaza na Trgu Riccarda Zanelle  

3.000,00 

11. 
Realizacija postave prometnog znaka sa treptačima u zoni 
pješačkog prijelaza na Trgu Riccarda Zanelle  

25.000,00 

12. 
Nastavak uređenja parka za pse između Ulice Pomerio i Ulice 
Ive Marinkovića južno od kućnog broja 11 

95.000,00 

13. Sanacija kamenih stepenica na području MO Brajda Dolac 116.000,00 

 
Zaključak: 
Vijeće je jednoglasno prihvatilo konačan redoslijed prioriteta za 2023. godinu. 
.   
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AD. 3 
 
Vijeće je zaprimilo dopis ravnateljice osnovne škole Dolac u kojem se traži nazočnost policije i nadzor 
brzine na lokaciji Osnovne škole "Dolac" u Rijeci vezano uz sigurnost pješaka na križanju Ulice Dolac i 
Erazma Barčića. Proslijedili su i odgovor PU primorsko goranske. 
 
Zaključak: 
Vijeće podržava inicijativu škole te će se dopis proslijediti nadležnim službama. 

 
Zaprimljen je dopis građana  na slabo označen pješački prijelaz ispred škole Brajda, na skretanju 
iz ulice Ivana Rendića prema ulici Ljudevita Matešića. Pješački prijelaz se jako slabo vidi te vozači 
gotovo nikad ne staju, a prijelaz je točno ispred glavnog izlaza iz Osnovne škole. Također, 
prometni znak za pješački prijelaz je usmjeren prema drugoj strani ceste, a ne prema vozačima.  
 
Zaključak: 
Uputiti će se dopis nadležnim službama. 
 
Zaprimljen je anonimni dopis grupe građana s pritužbom na nelegalnu gradnju ugostiteljske terase 
kafe bara Placa. 
  
Zaključak: 
Kako je dopis upućen na više adresa, zatražiti će se mišljenja nadležnih službi. 
 
AD 4 
Predsjednik Vijeća informirao je Vijeće da je na poziv Kanala RI dao izjavu o stanju sa migrantima. 
 
Zaključak: 
Vijeće je navedeno primilo na znanje. 
 
 
Sjednica je završila u 19:00 sati. 
 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 
 
Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: Predsjednik VMO Brajda-Dolac 

 
                  Miomira Milovanović Berić Igor Sušić 

  


